
IN DIT NUMMER:

• Interview met Wil Smits
 
• Afscheid van Clemmie Molendijk

 • Alteveer onder hoogspanning

• Cafetaria 't Hoekje uitgebreid

wijkblad van ‘t Cranevelt en Alteveer
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Plaatsbepalend in wonen!

 Jansplaats 29 Arnhem - Rozendaalselaan 8 

Meer weten? Bel 026 445 27 51 of kijk op www.willemsen.nl

Financieel bepalend in wonen!
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Van de redactie
 

Inleveren kopij:
Mail uw kopij voor het volgende
nummer aan:
redactie@craneveer.nl
De volgende Craneveer verschijnt
2 september. Uiterste aanleverda
tum voor kopij is 15 augustus.

Foto omslag
Op de omslag onze wijk 'van bo
ven'. De foto is gemaakt door
Ysbrand Graafsma.
Ook uw foto kan hier staan. Mail
uw foto’s aan:
redactie@craneveer.nl 
 

 
Rekeningnummer Craneveer:
38 16 02 044       
tnv penningmeester Craneveer
te Arnhem
 
 

Het laatste nummer van Craneveer
voor de zomer. Als dit nummer op
de mat valt is de schoolvakantie be
gonnen. En voor velen van u is dat
ook de start van de zomervakantie.
We staan in dit nummer nogmaals
stil bij het afscheid van Wil Smits als
voorzitter van de wijkraad. Henk
Wagenaar heeft een uitgebreid inter
view met hem in dit nummer. Verder
neemt ook de locatieleidster van de
Pieter Brueghel, Clemmie Molendijk,
afscheid. Voor velen is zij een bekend
gezicht. Brigitte Tebbe en Annema
rie van Velzen hebben haar geïnter
viewd.
 
Ook in dit nummer een artikeltje
over de 'electriciteitsperikelen' in
onze wijk. Heeft u ook onder span
ning gestaan? En Jan Oomen doet
verslag van de opening van het nieu
we 'Hoekje'. Ook in dit nummer de
tweede aflevering van de muzikanten
in de wijk.
Verder staan we even stil bij het
overlijden van Marjan van Dijk, die
jarenlang de zeer populaire leidster
was van de kleuter- en meisjesgym
van de vereniging. Marjan van Roon
schrijft een In Memoriam. 

De redactie wenst u een fijne zomer
vakantie en natuurlijk veel leesplezier!

Ysbrand Graafsma
redactie@craneveer.nl 

Ook adverteren?

Geïnteresseerd in adverteren in
Craneveer? Neem contact op met
de redactie:
redactie@craneveer.nl
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Fysiotherapie Bakker
Uw gespecialiseerde praktijk voor

Corine Goossens-Klok en Iem Bakker
Mozartstraat 2, 6815 CT Arnhem

Tel: 026-4433252
www.bakker.uwpraktijkonline.nl

We hebben een contract met alle zorgverzekeraars, 
inclusief Menzis.

Behandeling van oorsuizen
Oncologie fysiotherapie
Thuiszorg fysiotherapie
Geriatrie fysiotherapie

Manuele therapie
Hydrotherapie

Bedrijfsfysiotherapie
Oedeemtherapie
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Van het bestuur
De held van onze tijd
Helden bestaan er in soorten en maten.
Heldendom is een eigenschap die de
mensheid sinds vroege tijden heeft be
ziggehouden. De literatuur is er vol van,
zonder helden en heldendaden geen
boeken zou je bijna zeggen. Van de Ilias
via Robin Hood en broertjes Klinkhamer
van de Kameleon tot aan de Russische
huzaar uit de titel van dit stukje; helden
hebben onze fantasie altijd geprikkeld.
 
We worden vanzelf nieuwsgierig
naar de vraag waarom het helden
dom zo’n grote aanspraak heeft op
onze fantasie. Gaat het hier om de
deugd der deugden? Is dit het gulden
midden tussen lafheid en overmoed
dat alleen enkel uitverkorenen
onder ons weten te bereiken? Of is
heldendom iets mystieks dat we al
lemaal nastreven maar waarvan we
eigenlijk wel weten dat het alleen is
weggelegd voor literaire hoofdper
sonen of historische figuren? Ik weet
niet waarom we deze romantische
relatie met helden zoeken. Wat ik
wel weet is dat ze niet alleen in
boeken voorkomen. Er zijn er meer
van dan u zo op het eerste gezicht
zou denken. Er wonen er zelf een
paar bescheiden helden in onze wijk.
 
Zo hebben Wil Smits en Jan van
Leussen zich veel jaren ingespannen
voor deze wijk. Helden die ontelbaar
veel vrije uren hebben besteed aan
het verbeteren van onze leefomge
ving. Die ‘met inzet van eigen leven’
vele grote gevaren van buiten de wijk
hebben weten te weren. Ik noem
deze twee, maar er zijn veel meer

van dit soort helden, u kent ze alle
maal wel.
 
Er zijn ook van die helden die conti
nu en dagelijks zorgen voor de hart
slag en beademing van onze wijk. Dat
zijn eigenlijk alle ondernemers en
winkeliers onder ons. Zij zorgen
ervoor dat onze wijk in leven blijft.
Dat wij niet alleen een slaapdorpje
zijn maar een wijk met een bepaalde
mate van zelfvoorzienendheid. Wij
hebben een eigen hart met een eigen
ritme. Dat doen deze ondernemers
niet geheel belangeloos. Dat niet,
maar zij vertouwen hun voortbe
staan in zeker zin wel aan ons toe.
Coöp Manders verdient in deze een
speciale vermelding. Voor bijna ieder
evenement van de recreatievereni
ging kan er namelijk wel een beroep
worden gedaan op deze onderne
mer. Tijdens het paaseierenzoeken
staat er bijvoorbeeld altijd een mand
met appels klaar. Tijdens de straat
speeldag biedt Coöp de waterijsjes
aan.
Tot slot hebben we ook een held ‘pur
sang’ onder ons. Dus zeg maar de
held uit het boek, hij die het onrecht
aanpakt en vecht voor de goed zaak.
De eigenaar van Foto Cranevelt, de
heer Verhoef, wist woensdag 9 mei
jl. eigenhandig een overvaller uit zijn
winkel – en zo uit onze wijk- te ver
jagen. En daarmee hebben wij het
laatste voorbeeld van heldendom uit
in ons midden.
Dus wijkgenoten, u weet ze nu te
vinden. Er zijn helden genoeg om ons
heen. Raak er stiekem, in het voor
bijgaan, eens eentje aan. Dan heeft u

weer een verhaal voor later. Of besef
gewoon dat er best bijzonder dingen
gebeuren in ons wijkje.
 

 
Wat heeft de recreatievereniging
nog meer te bieden? Stadion EK is
weer geopend in het buurthuis. De
belangrijkste wedstrijden volgt u
daar in de meest gezellige sfeer van
Arnhem. Wij denken na over het
aanbieden van een cursus zelfverde
diging (niet voor fotografen). Hier
over later meer. Na de zomer is het
weer tijd voor een spokenspeur
tocht. Op 26 september vind de ALV
van de vereniging plaats. En natuurlijk
beginnen na de vakantie weer alle
gebruikelijke activiteiten.
 
Bestuur Craneveer
bestuur@craneveer.nl
 
 

 

 
 
29 augustus                        Buitenspeeldag
26 september                     Algemene ledenvergadering
(datum volgt)                      Spokenspeurtocht
 

...................................................Knip hem uit en hang hem op............................................
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Bureau van Doorn-van Dun

Particuliere administratie

Uitvaartplanning

Nalatenschapsafwikkeling

tel. 06-50 52 76 82
info@bureauvd.nl
www.bureauvd.nl

Els van Doorn- van Dun
Cattepoelseweg 291 
6815 CE  Arnhem

Tijd voor vakantie?
Haal uw persoonlijk reisadviseur in huis.

Marlies de Baar & Katoesjka Beukers
 Fr. van Eedenstraat 59

6824 PL Arnhem
Tel: 06-46616060 & 06-46616033 

e-mail: maakreizen@apolloathome.nl
web: www.apolloathome.nl/maakreizen

Verkozen tot beste zelfstandig  
reisadviseur van Nederland 2012

>redActionele vorMGevinG
jeroen reith

06 19094303

Kastanjelaan 40

6828 GM  Arnhem

www.burogom.nl

info@burogom.nl

boekverzorg i ng  •  j a arver s l agen  •  brochure s
f ly er s  •  hu i s s t i j l en  •  wordpre s swebs i t e s

sta p in je
toe komst

kinder opvang skar

0900 - BELSKAR (0900 - 235 75 27)  www.kinderopvangskar.nl

Kijk voor al onze locaties bij u in de buurt op 
www.kinderopvangskar.nl

Kinderopvang in een veilige en 
inspirerende omgeving op circa 99 
locaties in de gemeenten: Arnhem, 
Renkum, Lingewaard en Overbetuwe.

kinderdagopvang   0 - 4 jaar

peuterwerk  2 - 4 jaar

voorschoolse opvang  4 - 13 jaar

tussenschoolse opvang 4 - 13 jaar

naschoolse opvang  4 - 13 jaar

vakantieopvang   4 - 13 jaar

gastouderopvang  0 - 13 jaar

Druk, druk, druk?
this = the moment!

Ligt stress op de loer? Dan is het tijd voor een weldadige, ontspan-
nende Massage. Of een koesterende pakking die de huid vitaliseert 
en nieuwe energie geeft. Even een moment voor uzelf. In de stilte 
van de schoonheidssalon.

Jeannette Loois, Wagnerlaan 122, Arnhem
Telefoon 026 – 445 30 70
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Wil Smits: 68 jaar, een werkzaam leven
bij Organon, Akzo en bij een groot
krantenconcern. Sinds zijn 62e is hij met
pensioen. Vanaf 2001 maakte hij deel
uit van de Wijkraad Alteveer Cranevelt.
De laatste zeven jaar was hij als voor
zitter de gezichtsbepalende figuur. Bij
alle plannen van de gemeente in onze
wijk heeft hij geprobeerd de belangen
van wijkbewoners zo goed mogelijk te
behartigen. Onbezoldigd maakte hij
daarbij soms werkweken van 20 á 30
uur. Onlangs nam hij afscheid. Wat
dreef hem? Wat heeft hij bereikt? In dit
interview een terugblik.
 
Kun je kort iets vertellen over je
levensloop?
Het was bijzonder dat ik als tweede
in een rij van negen kinderen naar de
HBS mocht. Na de HBS had ik het
liefst naar de kunstacademie gewild,
maar dat ging niet, want er moest
thuis brood op de plank. Dus een
vervolgopleiding zat er alleen in als
ik tegelijkertijd kon werken. Die
combinatie van opleiding en werk
werd me mogelijk gemaakt bij Orga
non. Via die werkgever kon ik de
avondopleiding chemie volgen op
HTS-niveau. Na een aantal jaren bij
Organon ben ik overgestapt naar
Enka, het latere Akzo. Dit bedrijf gaf
in 1975 een aantal werknemers de
gelegenheid om een opleiding te
volgen in de toen gloednieuwe be
drijfstak ICT. De bedoeling was om
na de opleiding teruggeplaatst te
worden in het bedrijf, maar dat is er
wat mij betreft niet van gekomen. In
1980 ging ik werken bij Audet, het
hoofdkantoor van diverse dagblad
uitgeverijen, o.a. van De Gelderlan
der. Audet werd vervolgens VNU-
dagbladgroep en daarna Wegener.
Bij Enka was ik werkzaam als sys
teemanalist, een nogal technische
gebeuren. Maar bij Audet ging ik
werken als als consultant met name
in vooronderzoek voor de automa
tisering waarbij de organisatie van
mensen en processen centraal stond.
Zo heb ik eraan meegewerkt dat de

Mensen hebben mij altijd meer geboeid dan
chemie en ICT

door wijkgenoten als door de gemeente
erkend als een belangrijk orgaan in het
wederzijds overleg. Ik durf te beweren
dat dat voor een belangrijk deel jouw
verdienste is geweest. Hoe heb je dat
voor elkaar gekregen?
Nou nou… laat ik zeggen dat ik niets
voor elkaar had gekregen als er niet
een aantal mensen in de wijk waren
geweest die de wijkraad op een fan
tastische manier mede gestalte had
den gegeven. Ik wil dus benadrukken
dat we het steeds samen hebben
gedaan. En ik vind het mooi dat ik dit
samen met hen heb mogen doen.
Contacten met mensen hebben mij
in wezen altijd meer geïnteresseerd
dan chemie of ICT. Als je me vraagt
naar mijn rol in het geheel dan kan
ik je zeggen dat ik geprobeerd heb
een paar dingen steeds in het oog te
houden.
Ten eerste was het van belang om
bekend te worden en erkenning te
krijgen bij de gemeente. Daarvoor is
het opbouwen van een goede relatie
een eerste vereiste. Met dat doel heb
ik mezelf uitgenodigd bij diverse
fractie- en commissievergaderingen
van de gemeenteraad. Daarmee leer
je zowel de raadsleden als de wet
houders kennen en zij jou. Ook het
spreekuur van een wethouder be
zoeken draagt daartoe bij. Zo heb ik
in de loop der tijd heel wat wethou
ders zien komen en gaan, zoals Len
ferink, Hartog Heys, Veenstra, Gast,
De Ronde, Van Bodegraven, Van
Eeten en recentelijk Elferink, Kok,
Leisink en Van Gastel. Bekendheid
leidde ertoe dat wethouders en
raadsleden waar nodig gemakkelijk
aanschoven bij onze wijkraadverga
deringen.
Niet altijd liep dat van een leien dakje.
Ik herinner me nog goed dat we
grote onenigheid kregen met wet
houder Sjoerd Veenstra toen we
merkten dat hij zich niet aan de af
spraken hield die we met hem ge
maakt hadden rond de plannen voor
het Transferium. Toen hebben we
het conflict gezocht en de wethou

toen nog handmatige opmaak in het
krantenbedrijf in de loop van de tijd
steeds verder automatiseerde. De
automatisering had uiteraard grote
gevolgen voor de werkwijze van het
personeel en het personeelsverloop.
Gelukkig kon dat bijna altijd worden
opgevangen met herplaatsing en na
tuurlijke afvloeiing en niet met ge
dwongen ontslagen.

 
 Hoe ben je bij de wijkraad betrokken
geraakt?
Zo’n elf jaar geleden ben ik gevraagd
door de toenmalige voorzitter Mar
lous Kok die ik kende via het sporten
bij Craneveer. Zelf was ik in die tijd
samen met buren verwikkeld in dis
cussies en gerechtelijke procedures
met de gemeente en Rijnstate rond
om de overlast door de bouw van
het nieuwe ziekenhuis en had daar
door veel ervaring met procedures
met ruimtelijke ordening, wat inte
ressant was voor de wijkraad. Vóór
ons huis parkeerden de auto’s van
personeel en patiënten, achter ons
huis verrees die enorme kolos met
alle drukte en onrust van een 24-
uurseconomie. Mijn betrokkenheid
in de wijkraad is dus ook wel voort
gekomen uit eigenbelang, zoals je
overigens vaak ziet bij wijkraadleden.
 
Dat neemt echter niet weg dat je de
wijkraad onder jouw voorzitterschap
een steeds duidelijker gezicht heeft
gekregen. De wijkraad wordt nu zowel
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                Wasto: wassen en stomen voor een betaalbare prijs! 

Wassen & Stomen 
Oremusplein 3  Arnhem 

026 - 4451261          

Gezinswas – Bedrijven – Ophaal- en  bezorgservice - Kleding en schoenreparatie - Hotelservice 

         

Openingstijden  
Ma 
Di 
Wo 
Do 
Vrij 
Zat 

13:00 -16:30 
9:00 – 16:30 
9:00 – 13:00 
9:00 – 16:30 
9:00 – 16:30 
9:00 – 16:30 

  

maand juli

ACTIE
overhemd

3 euro 

Wordt
donateur!
 
Nog geen donateur van Craneveer?
€10 per jaar per gezin,
€ 5 per jaar per persoon
  
  
Naam: …………………
 
 
Adres: …………………
 
 
Postcode: …………….
 
Inleveren bij:
  
Administratie Craneveer
 
p/a Obrechtstraat 24,
 
6815 BR Arnhem
  
 admin@craneveer.nl

Oproepen
 
Verdwenen kabouters
Tussen woensdag 6 en donderdag
7 juni zijn mijn 2 tuinkabouters
weggenomen. Deze stonden op
gemeentegrond t.o. het Muyspad
nummer 9/11. Schoolkinderen
lopen hier dagelijks langs en zijn
zeer geïnteresseerd in deze pop
petjes.

Mocht iemand plotseling 1 of 2
tuinkabouters rijker zijn, zou ik
men willen verzoeken deze terug
te plaatsen.
 
Bij voorbaat dank, Caroline Hammer 
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der in de pers onbetrouwbaar ge
noemd. Dat ging toen hard tegen
hard. Later hebben we zelf weer
contact opgenomen, want je moet
toch met elkaar verder. Opmerkelijk
genoeg heeft dat conflict de relaties
eerder verbeterd dan verslechterd.
Zo zie je maar …
 
Hoe heb je nog meer geprobeerd om
de wijkraad stevig op de kaart te zetten?
De wijkraad moet uiteraard ook
goed verankerd zijn in de buurt. In
onze wijk wonen veel goed opgeleide
mensen. Samen is er dus veel exper
tise aanwezig, ook op het gebied van
ruimtelijke ordening, verkeerskun
de, wet- en regelgeving. In de wijk
raad hebben wij regelmatig gepro
beerd om de kennis in de wijk te
mobiliseren en bruikbaar te maken
voor de wijkraad om op niveau te
genwicht te kunnen bieden tegen de
expertise van de gemeente. Als
wijkraad kunnen we niet alles. Daar
om hebben we voor allerlei zaken
werkgroepen opgericht. Meestal
kwam zo’n werkgroep voort uit een
spontaan ontstane actiegroep. Dat is
bijvoorbeeld met succes gebeurd bij
de zaak rond de plannen om de
Maycrete-woningen af te breken
voor een flatgebouw en rond de
plannen voor bouw van de derde flat
bij de Kluizeweg. Ik ben als voorzitter
vaak actief betrokken geweest bij het

 
Maar dat soort afspraken is dan dus
achterkamertjespolitiek buiten de open
baarheid en zodra dat naar buiten
komt, heb je te maken met politiek van
voldongen feiten.
Dat lijkt er dan wel op ja. Daar ver
dient de gemeente dan geen schoon
heidsprijs en daar verzetten wij ons
als wijkraad dan wel heftig tegen.
 
Heb je de indruk dat de gemeente leert
van zulke aanvaringen met wijkraden,
want onze wijkraad zal vast de enige
niet zijn die daar tegenaan loopt?
Ik denk dat zowel de gemeente als
wijkraden veel leren van deze pro
cessen. Een mooi voorbeeld daarvan
is het overleg over onze skatebaan.
De gemeente had door allerlei be
slommeringen het geld al geschrapt
en dat ‘voldongen’ feit werd door
stevig overleg met de wethouder
toch weer teruggedraaid.
Een ander voorbeeld is het contract
met de gemeente over de heroine-
unit (bij Rijnstate ) en nog een ander
dat we onlangs een mooi convenant
met Rijnstate hebben kunnen sluiten
over de uitbreidingen van het zieken
huis, al moet ik daarbij helaas ook
weer constateren dat de parkeer
overlast niet echt opgelost is. De
gemeente en het ziekenhuis zijn nog
steeds niet bereid om de bewoners
te compenseren voor de in te stellen
parkeermaatregelen die voortko
men uit de parkeeroverlast. Zolang
de wijkbewoners de lasten moeten
dragen, blijft dit een groot probleem.
 
Wat ga je doen met alle vrije tijd die je
er nu bij krijgt?
Blijven genieten van het samenleven
met Anke, van mijn drie dochters en
mijn drie kleinkinderen.
Ik heb nog 32000 foto’s die ik wil
selecteren en digitaliseren en ook
nog veel videofilms die moeten wor
den overgezet. De tuin vraagt veel
onderhoud. En wie weet pak ik ooit
mijn oude liefde voor het schilderen
weer op. We zullen het wel zien. En
voorts blijf ik nog wel actief in een
aantal werkgroepen van de wijkraad.
 
Henk Wagenaar
 

omvormen van zo’n actiegroep tot
werkgroep met ondersteuning van
de wijkraad. Daarna ging de werk
groep zonder mij verder.
 
Soms lukt het wel, soms lukt het niet
om invloed te hebben op de gemeente
plannen. Is dat toeval of zit er een pa
troon achter?
Toeval speelt vaak een rol, maar toch
zijn er ook wel patronen te herken
nen. Zolang er bij de gemeente nog
geen beslissingen genomen zijn, is er
ruimte voor inspraak. Zo hebben we
samen met gemeente en projectont
wikkelaar een heel behoorlijke op
lossing kunnen vinden voor de be
bouwing op het terrein van de afge
broken kerk bij het Beethovenplein.
De grote meerderheid van de buurt
is daar heel tevreden over, al blijven
er natuurlijk altijd een paar mensen
die vinden dat de wijkraad minder
had moeten toegeven. Het gevaar
was dan echter groot geweest dat je
juist minder bereikt had.
Bij zaken waarop we maar heel wei
nig invloed konden uitoefenen was
steeds sprake van afspraken die op
ambtelijk niveau gemaakt waren met
projectontwikkelaars. Dat was het
geval bij de Diepenbrockflat en bij de
derde flat aan de Kluizeweg. Politici
met wie wij van doen hebben, kun
nen dan bijna niets meer doen. Dat
beweren ze tenminste.

Wil draagt de voorzittershamer over aan Maurice Lankheet
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Ringoven 33 - 6826 TP Arnhem

T 026 - 36 36 360

E info@gaswacht.nu

S gaswacht.nu/energiewinkel.info

Maandag t/m vrijdag 9.00-17.00 uur

‘s Avonds op afspraak.

HR Ketels Sfeer haarden Zonne-energie Airco

BEZOEK ONZE TOONZAAL VOOR:
Advies – Installatie – Onderhoud/Service 

• HR Ketels
• Sfeerhaarden
• Zonnecollectoren
• Design radiatoren
• Airco

Din-Don-Vrij Open van 9:00-17:30, Wo 9:00-13:00, Za 9:00-17:00

Beethovenlaan 70a
6815BM Arnhem
026 - 3516995

Uw haar zit goed 
als de kapper 

het doet…

10 % korting     
op de totale behandeling 
tegen inlevering van deze advertentie                

Geldig in juli en augustus 2012
(niet in combinatie met andere acties)

Hoe houdt u de regie bij 
kort en langdurig ziekteverzuim?

verzuimcoaching, reintegratie en spoor 2
www.bureau-schippers.nl 

T 026 - 321 25 71 / 06 - 50661763

 

EN NU IK!
tijd voor uzelf,

tijd voor reflectie

Agaath Heijboer
uw gesprekspartner

06 - 404 92766 
info@heijboer-coaching.nl
www.heijboer-coaching.nl
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Craneveltse muzikanten
En dat gaat natuurlijk over Alteveer. (De
vorige keer heeft de redactie per abuis
het artikel over de Craneveltse muzi
kanten de kop 'Alteveerse muzikanten'
meegegeven, red.)

De wijk Alteveer heeft vele beroemde
en minder beroemde componisten, naar
wie de straten genoemd zijn. Als ik 's
avonds door de wijk wandel, kijk ik bij
iedere straat vol verwachting omhoog
en bestudeer het naambordje. 
 
Een van die namen is Catharina van
Rennes(1858-1940). Zij werd opge
leid door Richard Hol. Ze stichtte
haar eigen zangschool voor kinde
ren: Bel Canto. Het spontane in
kinderen sprak haar aan. Zij had o.a.
prinses Juliana als leerling.
Aan Catharina danken we het kin
derliedje: drie kleine kleutertjes, die
zaten op een hek. Veel door haar
gecomponeerde liedjes stonden in
het liederenboek 'Kun je nog zingen,
zing dan mee'. Als klein kind heb ik
met mijn oma eindeloos liedjes uit
dat boekje gezongen. Voor mij een
dierbare herinnering.
Richard Hol (1825-1904) heeft trou
wens ook een eigen straat in de wijk
gekregen. En deze straat kruist de
Catharina van Renesstraat. Vaak
denken we nog aan hem of in elk
geval aan zijn liedjes. De ouderen

kennen ze wellicht nog: In een blauw
geruite kiel; Waar de blanke top der
duinen; De paden op, de lanen in,
vooruit met flinken pas. En er wordt
wat gewandeld in onze parken en
bossen. 
Cornelis Alijander Brandts Buys was
de zoon van Cornelis Buijs en Alijda
Brandts. Hij is de stamvader gewor
den van een zeer muzikale familie. In
iedere generatie is er wel iemand
beroemd geworden met de muziek.
Zijn kleinzoon Marius(1874-1944)
bij voorbeeld. Hij werd vooral be
kend als dirigent van het Arnhemse
Toonkunstkoor. Dat dirigeerde hij
25 jaar. Een aantal van zijn composi
ties is erg bekend geworden: Goud
muiltje; De boschduiveltjes. Helaas
ken ik ze geen van beiden. Ik ben
opgevoed met die 'drie kleine kleu
tertjes'. Maar die bosduiveltjes leven
hier vast nog wel in Zijpendaal of
Sonsbeek. En spoken rond in de
schemering.
In 1997 was er nog ophef rond de
naam Brandts Buijs. In Goede tijden,
Slechte tijden speelde in die tijd een
personage, dat Mira Brandts Buijs
heette. Er was sprake van onzede
lijkheid en de echte familie BB wilde
dat de familienaam daar niet mee
geassocieerd werd. Mira verdween
korte tijd later uit de serie.
Van de composties van Quirinus van

Blankenburg ( 1654-1739) is niet veel
meer overgebleven. Maar hij maakte
vooral een cantate, waarin hij de
gunstige karaktertrekken van de
vrouw beschreef. Dit deed hij uit
boosheid over de cantate van Andre
Campra ,die beschreef dat vrouwen
koket en walgelijk waren. Hierbij een
applaus voor meneer Blankenburg.
De priester Jacob Obrecht (1457-1505)
componeerde prachtige missen en
motetten. Zijn muziek was vernieu
wend. Hij was een volgeling van Jo
hannes Ockeghem. Maar het lukte
hem niet om een vaste baan te hou
den. In de tegenwoordige tijd zou
hem dit problemen met de UWV
hebben opgeleverd. Want hij was
nogal eens werkeloos. Hij was slod
dervos met zijn administratie.Het
opvoeden en verzorgen van de
koorknapen hoorde tot zijn werk.
Hij componeerde veel, maar ver
waarloosde de kinderen en werd
weer ontslagen. Hij stierf helaas aan
de pest.
Ik kan wel zeggen dat Alteveer veel
musici herbergt. Veel bekende, maar
ook veel onbekende. Ik hoop dat ik
hun namen door dit stukje weer een
beetje tot leven heb gebracht.
 
Anita Piek
 

        Kijk
         op 

         de
        wijk 
 
 
Hoe goed kent u de wijk? Weet u
waar deze genomen is? 
De oplossing vindt u op pagina 21.
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NIEUW in Alteveer / Cranevelt

 

Vakkennis, de mooiste bloemcreaties, verse 
bloemen, uitstekende kwaliteit, 
enthousiasme en dat alles direct bij u om de 
hoek!

 - Boeketten
 - Arrangementen 
 - Afscheidsbloemen
 - Aankleding evenementen 
                    en projecten
 - Bedrijfsbloemwerk
 - Bruidsbloemen

Voor meer informatie : 
Cecilia Scharringa, Tel. 026 3517148

Oremusplein 4, 6815 DN Arnhem 
cscharringa@flowbloemisten.nl
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Panneman heeft een dilemma
“Tja, daar sta ik dan voor de deur
van weer een ander huis en een
nieuw gezin. Het regent en ik hoop
dat ze snel open doen.” Helaas werd
het geduld van Panneman op de
proef gesteld en duurde het tot de
volgende ochtend voor hij werd
binnengelaten. Dat ging niet zonder
slag of stoot, want het nieuwe gezin
was laat die ochtend en had haast om
op het werk en de crèche te komen.
Panneman werd daardoor bijna door
hen onder de voet gelopen. Neemt
niet weg dat de geschrokken door
weekte kabouter liefdevol is binnen
gelaten en ze hem meteen in de zon
voor het raam hebben gezet om op
te warmen. “Ondanks dat het gezin
de hele dag weg was, heb ik me goed
vermaakt voor het raam”, vertelde
Panneman. “Er gebeurt van alles in
de straat. Werklui maken de straat
open, vervangen leidingen, doen hem
weer dicht. Maken hem nog een keer
open en doen weer hetzelfde. Men
sen lopen langs om boodschappen te
doen op het Beethovenplein. Kinde
ren zijn druk aan het spelen, fietsen
rondjes doen verstoppertje etc. Erg
gezellig allemaal. En echt gezellig was
het toen alle gezinsleden weer thuis
waren. Op dat moment zijn we er
echt even voor gaan zitten om elkaar
beter te leren kennen.”
 
Panneman gaat verder: “Ik vertelde
van al mijn omzwervingen van de
laatste jaren en alle avonturen die
daarbij horen Tijdens het vertellen
merkte ik dat mijn kabouterhartje
sneller ging kloppen van al die avon
turen die ik al heb beleefd. Het zette
me ook aan denken of ik nou op zoek
ben naar rust en vastigheid in een
gezin of dat ik de eeuwige avonturier
ben en eens in de zoveel tijd behoef
te heb om op een andere plek te zijn
en nieuwe mensen te ontmoeten? Ik
besluit hier maar eens goed over na
te denken gedurende de tijd dat ik

bij hen ben.”
Toen bleek dat dit gezin ook niet lang
op een plek blijft. Ze zijn echte
Frankrijkgangers en al gauw pakten
ze Panneman op en namen hem een
lang weekend mee. In Frankrijk was
Panneman nog nooit geweest. Hij
moest dus wennen aan de taal, het
eten, de mensen en de ‘gnomes’ zoals
kabouters daar heten. Het eerste
deel van het avontuur begon al bij de
grens, want Panneman heeft natuur
lijk geen paspoort. De douane con
troleert nog zelden bij de grensover
gang België – Frankrijk, maar juist nu
hielden ze de auto’s tegen. Panneman
zat muisstil op de achterbank en
verblikte of verbloosde niet toen een
strenge douanier met een krachtige
zaklantaarn recht in zijn gezicht
scheen. “Pff daar ben ik goed van af
gekomen,” denkt hij. “Ben benieuwd
wat me nog meer te wachten staat.”
Dat blijkt uiteindelijk mee te vallen.
Hoewel het wel even spannend was
toen Panneman bijna verdwaalde in
een echte Franse supermarkt van
zeker drie keer zo groot als de loka
le COOP in Alteveer.

 
De kleine kabouter keek zijn ogen
uit in de oneindige gangpaden met

uitgestalde waar. Hij schuifelde langs
meters koeling met allerhande toe
tjes en ook de schappen met wijn zijn
onmetelijk lang. Er ging van alles door
zijn hoofdje. “Waar staan hier eigen
lijk de pindakaas en de hagelslag en
waarom zijn die broden hier zo on
handig lang?” De dame bij de brood
afdeling lachte alleraardigst, maar
was onverstaanbaar en de slager zag
hem niet eens staan. Gelukkig vond
hij op tijd het gezin terug en ze
maakten er nog een genoeglijk week
endje van. Waarbij Panneman in de
tuin als een niet van echt te onder
scheiden Franse gnome zijn tuinka
bouterrol perfect kon uitoefenen.
Met op de achtergrond het geluid van
echte Franse chansons op radio. Dit
was dus als een god in Frankrijk
leven. Allemaal leuk en très agréable,
maar Panneman wilde na een paar
dagen toch weer naar huis. Naar zijn
eigen vertrouwde wijkje met de
vertrouwde mensen die hij kan ver
staan en zijn vertrouwde buurtsuper
met pindakaas en hagelslag.
 
Gedurende de terugweg had Panne
man voldoende tijd om zijn gedach
ten te ordenen met betrekking tot
de keuze avontuur of settelen. En het
werd hem allemaal duidelijk: “Ik ben
dol op avontuur, maar beleef de
avonturen het liefst binnen mijn
vertrouwde omgeving.” Eenmaal
terug in Arnhem zei Panneman dat
het tijd was om weer verder te gaan.
“Ik steek de Cattepoelseweg over
om weer eens in ’t Cranevelt te gaan
kijken. Ik zwerf nu al weer zolang in
Alteveer rond. “Merci beaucoup et
au revoir!”
 
René Bouma en Renate van Berchum
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Cindy Steegs 
Sweelincklaan 22 Arnhem 

026-311 1135 
www.libra-lichaaminbalans.nl 

 
Geregistreerd BGN-gewichtsconsulent  

* ben je toe aan een lichaamsmassage?  
* wil je geen vakantiekilo's al souvenir? 

* gezond werken aan je overgewicht  
zodat het er niet weer bij komt? 

Begin NU ! 
Persoonlijke begeleiding bij afvallen 

Begeleiding wordt vaak vergoed door je zorgverzekeraar!  

COLUMN  ACUPUNCTUUR  DEZE KEER:    SPORTBLESSURES

Acupunctuur heeft voor een groot 
deel haar wortels in de krijgskunst. 
Een groot deel van de onderliggende 
theorie gaat over het bewegingsappa-
raat. Net als bij sporters nu, was het 
toen van groot belang het lichaam in 
optimale conditie te houden en bles- 
sures of verwondingen zo snel en 
effectief mogelijk te behandelen. Van 
de daarmee opgedane kennis hebben 
we nu nog profijt. Acupunctuur is heel 
geschikt voor het behandelen van 
acute en chronische sportblessures. 
Zoals verstuikingen, irritatie of overb-
elasting van pezen, spieren en 
aanhechtingen. Bij mensen die gevoelig 
zijn voor een bepaalde blessure kan er 
een zwakte of gevoeligheid onder-
liggend zijn. Vaak heeft dit met de 
lever- of nier- en/of milt energie te 
maken. Bij de intake wordt hier uitgeb-
reid aandacht aan besteed. Er wordt 
dus niet alleen naar de klacht zelf 
gekeken, maar ook wat we er aan 
kunnen doen om het systeem te 
versterken zodat de kans op herhaling 
kleiner wordt. Ook is het mogelijk om 
door het stimuleren van 

energiestromen de sportprestaties te 
verbeteren en uithoudingsvermogen 
te verhogen. Sneller herstel na (al dan 
niet bewuste) overtraining is ook 
mogelijk. 
Vaak combineer ik de behandeling van 
aandoeningen aan het bewegingsappa-
raat met Tui-Na Massage therapie of 
sportmassage. Door deze gecom-
bineerde aanpak worden nog snellere 
en betere resultaten bereikt.
Tui-Na is een oude, zeer effectieve 
Chinese massage therapie waar o.a. 
Shiatsu, Acupressuur en enkele andere 
massage methoden van afgeleid zijn. 
De theoretische achtergrond is 
hetzelfde als die van Acupunctuur. Het 
is een van de drie pijlers, samen met 
Acupunctuur en Kruidenleer, waar de 
Traditionele Chinese Geneeskunde 
op gebaseerd is.
De technieken uit de sportacupunc-
tuur zijn ook toe te passen op andere 
lichamelijke klachten zoals lage 
rugpijn, pijnlijke gewrichten, artrose, 
hernia, chronische vermoeidheid, 
fibromyalgie etc.

Meer weten? bel of mail gerust voor 
meer informatie.

Acupunctuurpraktijk van der Togt
Sweelincklaan 42
telefoon 0654-604004
email acupunctuur@online.nl
www.acupunctuurvandertogt.nl

---- advertorial ----
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Kinderen blijven hetzelfde, al verandert de tijd
Clemmie Molendijk van Pieter
Brueghelschool neemt afscheid
Locatieleidster en juf Clemmie Molen
dijk gaat afscheid nemen van de Pieter
Brueghelschool. Ze heeft er dan bijna
veertig jaar werken in het onderwijs op
zitten. Begin juli organiseren leerlingen
en leraren van de Pieter Brueghelschool
een groot feest voor haar. Dat vindt zij
heel leuk, maar een interview voor het
Craneveer? Nou vooruit dan maar…

 
Misschien bent u geen Bruegheliaan,
maar kent u Clemmie van het speel
plein of kwam u haar elders in de wijk
tegen? Een opvallende dame: wilde
haren, cowboylaarzen, hippe rokjes.
In weer en wind buiten met de kin
deren. Lief en vriendelijk, maar
streng als het moet. Via wat omzwer
vingen langs Duitsland, de Boven
windse eilanden en de Pieter Breug
helschool aan de Bauerstraat begon
zij vijftien jaar geleden als juf op de
toen nog kleine basisschool aan de
Eduard van Beinumlaan. Zij werd vrij
snel locatieleidster. Na de fusie met
de Bauerstraat kreeg de Eduard van
Beinumschool de naam Pieter Brueg
helschool. Ondertussen groeide de
school als kool. Clemmie zegt dat het
niet door háár groene vingers kwam:
“dat hebben we met zijn allen ge

daan! We hebben steeds meer struc
tuur in de school gebracht. En naast
het gewone lesprogramma is er veel
aandacht voor creatieve vakken en
natuuronderwijs. Ook de sociaal-e
motionele ontwikkeling van kinde
ren vinden we belangrijk; als een kind
niet goed in zijn vel zit, kan hij ook
niet leren.”
 
Veranderingen
Als ze terugkijkt op haar schoolcar
rière is er heel veel veranderd in het
onderwijs. De kleuterschool + lage
re school werd basisschool, lesgeven
gebeurt meer op het eigen niveau van
de kinderen, frontaal lesgeven is uit
de mode geraakt en iedere leraar
werkt volgens de visie en cultuur van
de school. Het onderwijs is in de loop
van de jaren steeds zwaarder gewor
den, vindt Clemmie. Leerkrachten
hebben er veel taken bij gekregen.
De kinderen zelf zijn volgens Clem
mie in die veertig jaar wel hetzelfde
gebleven: “ We zijn geneigd om te
zeggen dat ze veranderd zijn, maar
dat is eigenlijk niet zo. Alleen….ze
hébben tegenwoordig zoveel; tele
foons, computers, entertainment. Ik
vind dat niet altijd zo prettig, het
geeft zoveel informatie en onrust.
Het is goed voor ze om ook andere
dingen te doen, met minder prikkels,
lekker naar het bos gaan of buiten
spelen.”
 
Schooltuin
Vijf jaar gelden zijn een aantal en
thousiaste ouders met een plan voor
een schooltuin gekomen. Dat heeft
zij van begin af aan van harte onder
steund. Op Clemmie’s verzoek is
door een vader van school een ont
werp gemaakt voor een groener en
natuurlijker schoolplein. In mei hield
de Pieter Brueghelschool een spon
sorloop om grote zitblokken langs
het bovenplein te realiseren. Voor
die sponsorloop hebben kinderen
ook aangebeld bij wijkbewoners

voor een bijdrage. “Het schoolplein
zou na schooltijd eigenlijk van de
buurt moeten zijn. Dat zou ik het
liefste willen. Maar in de loop der
jaren hebben we zoveel last gehad
van vandalisme, dat ik daar een stuk
strenger in ben geworden. Eigenlijk
vind ik dat jammer maar het is niet
anders. De eerste stap naar een
groener schoolplein is gezet. Naast
de zitblokken komen er struiken
onder het raam van het wijkcentrum
en achter het voetbalscherm maken
we eilanden met bomen als een soort
doolhof. Ik hoop heel erg dat het plan
de komende jaren verder uitgevoerd
kan worden.”
 
Tijd voor andere dingen
Clemmie vindt de schooltuin heel
belangrijk voor de ontwikkeling van
kinderen. “Ze leren met hun handen
in de aarde te werken, hoe iets groeit
en hoe je kruiden en bloemen kan
kweken. Voor mij horen onkruiden
daar ook bij. Net als vogels. Ik hou
heel erg van vogels. Wist je dat in de
kastanjes bij mijn raam goudvinken
zitten? Daar kan ik echt heel erg van
genieten.” Voor bijzondere vond
sten als nestjes en schedeltjes heeft
ze een speciale vitrine in de hal gezet.
Daar schrijven de kinderen dan zelf
een kaartje bij. Dat is Clemmie ten
voeten uit: doen wat het hart ingeeft
maar hou het simpel! Last but not
least: gaat zij de school missen?
Clemmie is er nuchter over: “Het
was mijn werk, ik heb het met veel
plezier gedaan, maar nu is het tijd
voor andere dingen”. Samen met
haar man Aloys heeft ze een camper
gekocht. Ze wil nu niets liever dan
reizen, schilderen, Engels en Italiaans
leren. Met een brede glimlach:
“Heerlijk een tijd op weg, lekker tot
rust komen.”
 
Annemarie van Velzen
Brigitte Tebbe 
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voor iedereen die fitness
of Spinning wil doen of
fysiotherapie nodig heeft

Oremusplein 58-60
6815 DS Arnhem

sport: 026 389 35 00
sport@lifeinmotion.nl

fysiotherapie: 026 389 39 52
fysiotherapie@lifeinmotion.nl

internet: www.lifeinmotion.nl

openingstijden sport
maandag 9.00 uur - 21.00 uur
dinsdag 9.00 uur - 19.00 uur
woensdag 12.00 uur - 21.00 uur
donderdag 9.00 uur - 21.00 uur
vrijdag 9.00 uur - 21.00 uur
zaterdag 9.00 uur - 12.00 uur

fysiotherapie op afspraak op werkdagen
van 8.00 uur - 20.00 uur en op zaterdag-
ochtend 9.00 uur - 12.00 uur

BEN IK KLAAR
voor een

VOLGENDE STAP?

in 3 sessies
meer duidelijkheid

Agaath Heijboer
uw gesprekspartner

06 - 404 92766 
info@heijboer-coaching.nl
www.heijboer-coaching.nl

VORM&PRINTVELP
Emmastraat 24 a      Velp
Tel. 026 361 63 35    vorm@chello.nl

Hippe geboortekaartjes
met speelse motieven

Het grootste aanbod van Arnhem e.o.
Mercard-Kennemer-Intercard-Family Cards-Buromac-AlaCar te-Unicef

Kom eens kijken naar onze uitgebreide collectie.
Ook huwelijks- en jubileumkaarten of eigen ontwerp. 

U kunt altijd voorbeeldboeken lenen.
Ma. t/m vrijdag 09.00-12.30 en van 13.30-18.00 uur.

Op zaterdag geopend (tot 15.00 uur).  Gratis parkeren op eigen terrein.
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Alteveer onder hoogspanning
Op 18 mei kwam onze wijk in het lan
delijke nieuws. De kranten kopten “Be
woners in de Arnhemse wijk Alteveer
kampen met gevaarlijke hoogspanning
op de stroomvoorziening in huis”. Het
bleek dat na vervanging van het riool en
leidingen 24 woningen aan de Catte
poelseweg en Liztstraat niet langer ge
aard waren. De bewoners waren daar
van niet op de hoogte gesteld. Er waren
sinds februari klachten over stroomsto
ten bij het openen van kraan of ijskast. 
 
Het euvel komt voort uit de aarding
van elektriciteit. Deze loopt bij veel
huizen in Nederland langs metalen
water- of gasleidingen. Dat functio
neert goed, totdat bedrijven over
gaan tot vervanging van die oude
buizen van de metalen waterleiding
door kunststof buizen. Toen kwa
men er klachten binnen bij de ge
meente, Liander en uitvoerder BAM.
Een van de buren stelde bewoners
van de Cattepoelseweg per brief op
de hoogte van het feit dat een aantal
huizen niet geaard is. Vervolgens
belden zij met Liander en de gemeen
te over de aarding van hun huizen.
Het bleek dat hun huizen waardes
hadden van ongeveer 400 tot 2.000
Ohm, terwijl de maximaal toegesta
ne waarde 166 Ohm is. Volgens de
gemeente was er een ‘potentieel
zeer gevaarlijke situatie’. Als wonin
gen niet geaard zijn, kan er namelijk
stroom weglekken. Dat kan vooral
gebeuren bij machines met stroom
en water (zoals wasmachine, koel
kast), zeker als ze wat ouder zijn met
geroeste onderdelen. Op het mo
ment dat je het apparaat aanraakt en
het lekstroom heeft, gaat het via je
eigen lichaam weg en krijg je een
schokje of zelfs een levensgevaarlijke
schok. Normaliter is er een extra
beveiliging via de aardlekschakelaar:
die neutraliseert de 'gelekte' stroom
uit zodat je geen schok krijgt. Maar
aardlekschakelaars kunnen niet
meer aan dan maximaal 1.500 Ohm
en hadden niets kunnen uitrichten bij
de betreffende huizen aan de Catte
poelseweg.
 
Wie was verantwoordelijk? Wie

aansprakelijk? Erg duidelijk was dat
niet. In principe is volgens de wet
iedere bewoner verantwoordelijk
voor het hebben van een goede
aarding. Maar hoe had iedereen
kunnen weten dat die niet goed meer
was? Daarnaast: er werd iets veran
derd aan de nutsvoorzieningen van
wege de leeftijd en dus op verzoek
van de gemeente. Volgens een
woordvoerder van de gemeente zijn
de leveranciers voor water en
stroom Vitens en Liander verant
woordelijk voor de kwestie. De be
woners wilden dat de situatie – die
al een paar maanden gevaarlijk was -
zo snel mogelijk opgelost zou wor
den. Ze namen contact op met Lian
der, BAM en de gemeente. Geen van
deze partijen wilde de verantwoor
delijkheid nemen en er werd geen
haast gemaakt. Daarom schakelden
enkele bewoners zelf een bedrijf in
om aardpennen te slaan voor zes
huizen, waarmee de aarding geregeld
zou zijn voor die huizen. Ook werd
contact opgenomen met de media.
De Gelderlander, radio en Tv Gel
derland interviewden bewoners.
Daarna kwam alles in een "stroom"-
versnelling. Liander kwam na twee
dagen nametingen doen en besloot
diezelfde avond nog de aarding te
regelen. Voor sommige huizen kon
direct een definitieve oplossing gere
aliseerd worden, door in de huizen
een koppeling te maken naar het
hoofdnet van Liander. Voor andere
huizen werd een tijdelijke voorzie
ning gerealiseerd met de belofte dat
er op korte termijn een definitieve
oplossing zou komen.
Liander heeft excuus aangeboden
omdat het bedrijf verzuimd had om
dit aan de bewoners uit te leggen en
ervoor te zorgen dat in overleg met
hen tijdig maatregelen werden geno
men. Na de herstelwerkzaamheden
zijn er geen nametingen gedaan, al
hoewel de bewoners dit hadden
gevraagd om zeker te zijn dat alles
nu echt goed is. Verder heeft Liander
bewoners alsnog geadviseerd om
aardpennen te slaan. Vrijdag 22 juni
wil Liander aan een aantal bewoners
uitleg geven over de aardingskwes

tie: wat heeft Liander gedaan en wat
gaan ze nog doen op de Cattepoel
seweg. Er zijn twee bewoners uitge
nodigd voor deze bijeenkomst waar
onder Brechje, een van de auteurs
van dit stukje.
 
 Astrid de Winther en Brechje Hollaardt

 
 
 
 
 

Buitenspeeldag
Zoals jullie inmiddels hebben ge
hoord/ gelezen is de buitenspeel
dag op 13 juni niet doorgegaan.
Hoewel dit de datum van de lan
delijke buitenspeeldag 2012 was,
houden wij het lekker nog tegoed.

Zo hebben we iets om na de va
kantie naar uit te kijken. Want op
woensdag 29 augustus heeft onze
wijk de buitenspeeldag. De datum
13 juni viel namelijk samen met het
schoolreisje van de Emmauss
school. Natuurlijk hebben we ons
dat veel te laat gerealiseerd, maar
nog net op tijd om een andere
datum te zoeken. We willen ten
slotte dat alle kinderen uit de wijk
die middag lekker met elkaar kun
nen spelen, ravotten, knutselen,
springen enzo. Dan is het niet zo
leuk als een groot deel van de
kinderen er niet bij kan zijn.
Omdat het nu pas 29 augustus is,
hebben we nog wat meer tijd om
er een hele gave middag van te
maken! We verklappen nog niet al
te veel, zorg maar gewoon dat je
er bij bent! We beginnen om 13.00
uur. Vrijwilligers voor die dag (’s
ochtends opbouwen, ’s middags
bij een activiteit helpen of einde
van de middag opruimen) zijn na
tuurlijk altijd welkom. Hiervoor
kun je je opgeven bij de organisatie
via buitenspeelalteveercranevelt
@gmail.com
Nico Teunissen, Rob Groen, Hans
Welling en Huibert Kortenraij

pagina 17

 jaargang 39, num
m

er 7



pagina 18



In memoriam Marjan van Dijk-Aanstoot:
Op 7 juni is rustig overleden, Marjan
van Dijk. Marjan is 58 jaar geworden
en wij van Craneveer kennen haar als
onze juf voor de kleuter- en meidengym.
Ongeveer 30 jaar heeft Marjan met
hart en ziel de jongste bewoners van
onze wijk op de woensdagmiddag
gymnastiek gegeven. Marjan wist op
een gezellige en enthousiaste wijze
de kleintjes uit te dagen tot allerlei
spel- en sportactiviteiten. Op drieja
rige leeftijd mochten de koters be
ginnen en de meisjes konden tot hun
tiende blijven. Daarna wilden nog
niet alle meiden afscheid nemen van
Marjan en bleven er een paar om te
helpen bij de kleintjes. Voor de
groepen van Marjan was over het
algemeen een wachtlijst. Ouders van
ver buiten de wijk belden geregeld
om te vragen of er plaats was voor
hun kleuter of peuter. Op die vraag
moesten we steeds nee verkopen.
Marjan gaf les voor de kinderen uit
onze wijk en van onze scholen. We
waren maar wat blij met Marjan, die

de zaken goed organiseerde en
steeds iets nieuws wist te organise
ren voor de kinderen. Hoeveel jon
geren uit de wijk zullen hebben ge
noten van de Pietengym? Wie kent
nog de groet van Marjan, Aju

Paraplu?
Drie jaar geleden werden we opge

schikt door het nieuws dat Marjan
ziek was. Ze liet ons niet in de steek
en zorgde ervoor dat we in Elbertine
een goede opvolgster kregen. In het
begin hoopten we dat Marjan's afwe
zigheid van korte duur zou zijn, dat
zij zou herstellen en terug zou kun
nen komen voor haar kindjes. Marjan
heeft er als een leeuw voor gevoch
ten. Iedere strohalm heeft ze aange
grepen om te herstellen en daarnaast
heeft ze heel intens het leven geleefd,
ervan genoten en ervan gemaakt wat
ervan te maken was.
 
Ze bleef belangstelling houden voor
de kleutergym en voor Craneveer.
Geregeld was er nog contact. Helaas
werden de berichten die we kregen
steeds minder hoopgevend en heeft
Marjan het leven los moeten laten.
Voor het allerlaatst, Dag Marjan en
dank voor wat je voor Craneveer
betekend hebt.
 Marjan van Roon

Mijn jeugd op Alteveer, deel XXIV
Een toevallige ontmoeting met
een onbekende

“Zo te horen, woonde u lange tijd gele
den op Alteveer". De vraag werd gesteld
door een heer op hoge leeftijd, die zijn
boodschappen deed in de COOP Super
markt aan het Beethovenpleintje. Mijn
vrouw Irene en ik deden er wat snelle
inkopen en ik wees haar de plek aan,
waar heel vroeger kruidenier Boschma
achter zijn toonbank moet hebben ge
staan. ”Dat klopt," antwoordde ik, ”tus
sen 1939 en 1963”. 
 
“Sorry dat ik het vraag, maar mag ik
weten hoe u heet?”, vervolgde de
heer belangstellend en ik maakte me
bekend. ”Maar dan hebt u op de
Cattepoelseweg op de hoek van de
Meijrooslaan gewoond! U hebt een
oudere zus en twee jongere broers.
Naar ik meen een tweeling ….”. Tja,
en daar sta je dan met in je ene hand
een blik soep en in je andere een
brood …. En je vraagt je af, hoe dit
soort toevalligheden zich voor kun

nen doen.
De man bleek ook een oud Alteveer
der te zijn, had de evacuatie in 1944
meegemaakt en wist exact waar hij
het over had. ”Want iets hoger dan
kruidenier Boschma zat kruidenier
V.d. Belt. Loop eens mee.” In de
COOP winkel liepen we naar de
vermoedelijke plek, waar V.d. Belt
zijn klanten te woord stond. ”Leuk
hè, dat we ons dat nog kunnen her
inneren”, en mijn gesprekspartner
werd steeds enthousiaster. Zo wist
hij te vertellen, dat de buurman van
Boschma en V.d. Belt, bakker van
Hensbergen, heerlijke pudding
broodjes verkocht, vers uit de bak
kerij. Jawel, ook ik was daar een
groot liefhebber van!
 
“En dan hadden we aan de overkant
bloemist De Vries. Een vakman, kan
ik u melden! Waar zijn toch die tijden
gebleven”! En er volgde een diepe
zucht. ”Onze groente haalden wij
altijd bij Van Steijn. Daar kon je je
aardappels laten schrappen in een

groene schrapmachine. Mevrouw
Van Steijn had ook haar eigen kin
derbox. Het grasgazon in het midden
was toen omgeven door een hek
werk. En daar werd de kinderschaar
dan neergepoot . ” We geraken bij
de kassa en rekenen onze bood
schappen af. ”Het ga u bijzonder
goed en wellicht tot ziens". De oude
heer verlaat de winkel en door de
glazen winkeldeur zie ik hem met zijn
tweewielig boodschappenwagentje
in de verte verdwijnen.
Onderweg in de auto naar Zevenaar
vraagt Irene: ”Wie was dat nou?
Kende jij die man van vroeger”? ”Eh,
nou je het zegt, eigenlijk niet!” In de
consternatie had ik hem vergeten te
vragen, wie hij dan wel was. Het
leven bestaat uit toevalligheden. Ik
geloof daar heilig in. Dus maar weer
eens snel boodschappen gaan doen
op het Beethovenpleintje. Wie
weet!!
 
Rob van Brink
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Klachtenmeldpunt
overlast

zorginstellingen:

T: 088-005 65 80
E: cbeveiliging@alysis.nl

24 uur per dag bereikbaar

 Voor het melden van 
overlast die verband 
houdt met Ziekenhuis 
Rijnstate, de heroïne-
unit van Iriszorg of GGZ 
centrum De Braamberg

 
Zoekt u een vakbekwaam en
betrouwbaar bedrijf, die voor
u alle soorten klussen en
klein-onderhoud in huis en
tuin opknapt, dan kunt u mij
bellen.
 

Wat kan ik allemaal voor u
betekenen:

- Schilder- en sauswerk, behangen
etc.
- Isoleren, aftimmeren, vervangen
van deuren en kozijnen
- Plaatsen van wand- en vloertegels
- Ophangen van gordijnen, leggen
van laminaat/parket
- Tuinonderhoud zoals: Grasmaai
en en struiken snoeien
- Allerhande klussen die u zelf niet
wilt of kunt doen.
- en nog veel meer………..
 

Klusbedrijf Han Werner
Händelstraat 15, 6815CV
Arnhem, tel. 06-25241959

 
                            Hier kan uw advertentie staan

Geïnteresseerd in adverteren in Craneveer? Neem contact op met de
                                            redactie:
    
                                  redactie@craneveer.nl
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Van het
wijkfront
Ondertekening Convenant
Rijnstate-omwonenden
 
Op maandag 7 mei j.l. vond in de
Witte Villa in park Sonsbeek de on
dertekening plaats van het convenant
tussen ziekenhuis Rijnstate en de
aangrenzende omwonenden. Dit
convenant regelt de mate waarin
Rijnstate in de nabije toekomst van
haar (bouw)rechten gebruik zal
maken. De omwonenden hebben op
hun beurt afgesproken tegen deze
bouwplannen geen juridische proce
dures te zullen voeren. Op die ma
nier weten beide partijen waar ze in
de komende jaren aan toe zijn; voor
Rijstate wat betreft de te realiseren
uitbreiding en voor de omwonenden
wat hen dat aan ‘overlast’ zal opleve
ren. De ondertekening vond plaats
in aanwezigheid van de projectleider
van Rijnstate, de heer Marc Koster,
de inmiddels oud-voorzitter van de
Wijkraad Alteveer Cranevelt Wil
Smits en de voorzitter van de Werk
groep Rijnstate Michiel Lassche.
Voor Wil Smits was dit de laatste
officiële daad van zijn voorzitter
schap. Hij had zich er dan ook fees
telijk op gekleed, keurig in pak maar
wel met een baard van vier da
gen……..
 
Michiel Lassche
Wijkraad
 

Cafetaria 't Hoekje uitgebreid
Eindelijk, eindelijk was het dan zover. In
de schaduw van de grote verbouwing
van Coop Manders hebben Cafer en zijn
vrienden Café/Bar 't Hoekje veranderd
in een gezellig en intiem restaurant en
de ruimte eronder omgetoverd tot een
werkruimte, waar niet alleen de maal
tijden voor het restaurant kunnen wor
den klaargemaakt maar ook de catering
wordt voorbereid, die Sevim en Cafer
regelmatig verzorgen.
 

Dat uitgraven was een titanenklus.
Met emmers werd het zand in een
aantal containers geladen. Intussen
werkte Sevim in het cafetaria ge
woon door om voor vele, vaak vaste
klanten, de afhaalmaaltijd te berei
den. De materialen en de wijze
waarop die verwerkt zijn dwingen
respect af. De inrichting is veran
derd. De bar die een nogal dominan
te plaats innam is verkleind tot een
gezellig barretje en in een hoek ge
plaatst, waardoor het restaurant een
ruimtelijk aanzien heeft gekregen en
toch de intimiteit behoudt. De ver
lichting is romantisch. Ook het toi
letblok is volledig vernieuwd en uit
gebreid tot een gescheiden dames-
en herentoilet.
Aan het echte werk is veel planning
voorafgegaan. Dat blijkt uit de voor
bereiding van de ramen die reeds zijn

geplaatst. Voor het uitzicht door die
ramen wacht Cafer alleen nog op de
vergunning.
Cafer en Sevim hebben hun vrienden
inmiddels terecht vol trots laten zien
wat zij hebben gepresteerd. Tevens
vierden zij ook het feit dat zij intussen
alweer tien jaar in onze wijk wonen
en door hun activiteiten de saamho
righeid in de wijk hebben bevorderd.

Toen Nederland nog in de ban van
het dartspel was, werd er iedere
woensdagavond bij Cafer gedart.
Enkele jaren later gevolgd door de
pubquizavonden, die zoveel mensen
trokken dat het café te klein werd
en de pubquiz verplaatst moest
worden naar het wijkgebouw van de
vereniging Craneveer.
Het was dan ook vanzelfsprekend
dat Jop en Nicole namens de Recre
atieve Vereniging Craneveer bloe
men aanboden aan Cafer en Sevim
bij deze feestelijke opening van hun
restaurant.
Ingrid en Brigitte hadden een dag
eerder misbruik gemaakt van het
harde werken van Cafer en de
bloembakken van het terras meege
nomen. Namens de buurt boden zij
die op deze avond opnieuw aan, maar
dan mooi opgemaakt en gevuld met
planten. Een fooienpot in de vorm
van een beertje was de toegift.

Sevim had weer gezorgd voor een
buffet met heerlijke Turkse hapjes en
lekkernijen, waar de gasten die vaak
hun eigen blijk van waardering mee
gebracht hadden, van konden genie
ten. Ook de bar op de nieuwe plek
kweet zich uitstekend van zijn taak
en de drank vloeide rijkelijk. Het
mooie weer lokte vele gasten naar
buiten en het is dan ook begrijpelijk
dat het nog lang onrustig was in de
Obrechtstraat.
Sevim en Cafer, veel succes met
jullie restaurant.
 
Jan Oomen 

 Oplossing kijk op de wijk
 
Op de foto één van de twee ge
kapte Acacia's op het veldje aan de
Bachlaan / Chopinstraat.
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Activiteitenrooster Craneveer
Hoe laat?  Wat?   Waar?

MAANDAG
8.45 - 9.45  Qi Gong   Recreatiezaal 
9.30-10.30  Yoga   Alteveltje
14.00-16.00  Biljarten  Recreatiezaal 
19.00-22.00  Biljarten   Recreatiezaal
19.00-20.00  Damesgym  Gymzaal beneden
20.30-21.30  Basketbal  Gymzaal beneden
20.00-22.00  Badminton  Gymzaal boven

DINSDAG  
9.30-11.30  Schilderen   Recreatiezaal
19.00-20.00  Ismakogie   Recreatiezaal 
20.30-22.30  Badminton  Gymzaal beneden

WOENSDAG 
8.45 – 9.45  Tai Chi  Recreatiezaal 
13.00-15.00  Biljarten  Recreatiezaal
15.45-16.30  Kleutergym 1  Gymzaal boven
16:30-17.15  Kleutergym 2  Gymzaal boven
17.15-18.00  Meisjesgym  Gymzaal boven
19.00-20-00  Zumba  Gymzaal boven
20.00-21.00  BBB-groep  Gymzaal boven

DONDERDAG
19.30-22.30  Bridge   Recreatiezaal
20.30-22.00  Volleybal   Gymzaal beneden

Hoe laat?  Wat?   Waar?

VRIJDAG 
8.45 – 9.45  Tai Chi  Recreatiezaal 
10.00 –12.00  Biljarten  Recreatiezaal
13.30-16.30  Bridge   Recreatiezaal

ZATERDAG 
09.30-11.00  Recr.sport heren  Gymzaal beneden

De Craneveer activiteiten vinden plaats van september tot juni. Zaalvoetbal heren 
gaat door in juni. Ismakogie begint eind september en eindigt begin mei. De 
recreatiezaalactiviteiten gaan meestal door in de korte vakanties, uitgezonderd de 
kerstvakantie.  Voor informatie kunt u bellen met Mw. Burlage, tel. 445 15 82.
De recreatiezaal en ingang gymzalen zijn te vinden in de bocht van de Viottastraat, op 
het terrein van de scholen. 
Donatie of Activiteit betalen aan: 
Craneveer reknr. 38 16 02 044 tnv penningmeester Craneveer te Arnhem

Gemeente Activiteiten
In de recreatiezaal en de gymzaal worden door de gemeente de volgende 
activiteiten georganiseerd voor 55 + mensen: Deze activiteiten volgen het school-
rooster en de daarbij horende vakanties.

Maandag 15.30 – 16.30 uur,  gymzaal boven,  Tai Chi, 
contactpersoon dhr. Bierens, 026 – 443 35 05
Dinsdag 14.00 – 15.30 uur,  recreatiezaal,  Volksdansen. 
contactpersoon mw.  Zegers, 026-4424185
Donderdag 14.00 – 15.00 uur,  recreatiezaal, Ouderengym, 
contactpersoon mw.  W.S. Meijering- van Wijk, 026-4451201
georganiseerd door Arnhemse Atletiekvereniging AAC1899 . 

Activiteitenschema SWOA- Altevelt
JULI  &  AUGUSTUS - ‘T ALTEVELT 

Dag   Datum Activiteit    Tijd 
 
Zondag   8 juli    SOOS middag met gebak, soep, hapje 14.30 uur – 17.00 uur 
Vrjidag   13 juli  Quiz-middag    14.00- 16.00 uur 
Vrijdag  20 juli Spelletjesmiddag    14.00 uur  
Vrijdag   27 juli Bingo     15.00-17.00 uur 

Dag   Datum  Activiteit   Tijd 

Vrijdag  3 augustus Vakantie borrel met hapjes 15.30- 17.30 uur 
Zondag  12 augustus SOOS met gebak ,soep en hapje 14.30 – 17.00 uur 
Vrijdag  31 augustus Bingo    15.00- 17.00 uur 

’t Altevelt, 
Lisztstraat 11 

6815 CN Arnhem 
Tel: (026) 445 63 39 

www.swoa.nl 
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SUPERMARKT
Alteveer
Beethovenlaan 61
6815 BL Arnhem
Tel. 026 44 26 720

Coop Alteveer is verheugd met de  positieve reacties die wij ontvangen m.b.t het pinnen na 
18:00 uur wij zijn hiermee een goede weg ingeslagen om overvallen een halt toe te roepen 
onze keuze hiervoor wordt landelijke gevolgd door diverse organisaties nadat wij een inter-
vieuw in een landelijk Supermarkt vakblad hebben gegeven. Onze keuze is voor uw en onze 
veiligheid.
 

Winnaar Mountainbike actie:       Fam Schippers Bachlaan Arnhem

 

Ook in ons assortiment:
    - veel glutenvrije produkten
    - groot assortiment biologische produkten
    - brood en banket van bakker Derks
Nieuw in ons assortiment
    - Gekoeld bier
    - Vegetarische vleeswaren en salade's

Tussenstand statiegeldbonnen actie voor stichting Kika  281.- euro
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JAARABONNEMENTEN 
v.a. € 50,00

De kosten van een jaarabonnement heeft u er al na drie bezoekjes uit! 
Maar met een abonnement komt u natuurlijk vaker in Burgers’ Zoo. 
In alle jaargetijden is er namelijk genoeg te beleven voor jong en oud! 
Verder ontvangt u 6x per jaar gratis het dierentuinmagazine ‘ZieZoo’. 
Daarnaast kunt u gratis deelnemen aan activiteiten, zoals lezingen en 
avondopenstellingen.

NIEUW: VOORDELIGE VERLENGING!
U krijgt 10% korting op de normale abonnementsprijs als u uw abonne- 
ment na afloop binnen 3 maanden verlengt. Wanneer u uw abonnement 
na een jaar opnieuw binnen 3 maanden verlengt, krijgt u maar liefst 
15% korting. Bij elke nieuwe verlenging wordt de korting steeds met 
5% verhoogd tot maximaal 25%.

Daarnaast krijgt u als abonnementhouder 50% korting op de normale 
entreeprijzen van Artis, Dierenpark Emmen en Diergaarde Blijdorp.

     Burgers’ Zoo
     Antoon van Hooffplein 1
     6816 SH Arnhem
     tel. 026-4424534/4450373        
     www.burgerszoo.nl


